



Required Documents

- Original Computerised Birth Certificate /Passport (Non-Egyptians)
- Copy of Father's Civil ID/Passport (Non-Egyptians)
- Copy of Mother's Civil ID/Passport (Non-Egyptians)
- 6 Recent Passport Size Photographs
- Copy of Reports for the Past Two Academic Years

الاوراق الاساسيه المطلوبه :

- أصل شهادة ميلاد إلكترونية/جواز السفر (لغير المصريين)
- صورة واضحة من بطاقة الأب /جواز السفر (لغير المصريين)
- صورة واضحة من بطاقة الأم/جواز السفر (لغير المصريين)
- 6 صور شخصية حديثة
- صورة آخر شهادتين دراسيتين من المدرسة السابقة

Additional Required Documents:

- Original School Reports (Two Years) and Attendance Statement stamped by previous school
- Transfer Letter stamped by previous School and Education Directorate (for students transferring within Egypt)
- Student transferring from a school located in another Governorate should stamp the Transfer Letter from both Governorates
- Promotion Statement stamped by Education Directorate
- Behaviour Reference
- Electronic Transfer
- For Egyptian Returning and Expatriates Students:
 - All previous required documents should be authenticated by the Egyptian Embassy, and the Egyptian Ministry of Foreign Affairs
 - Admissions Letter from MOE (Department of Private Education)

الأوراق المطلوبة للتحويل:

- أصل آخر شهادتين وتسلسل دراسى مختوم بختم المدرسة السابقة
- طلب التحويل مختوم من المدرسة المنقول منها الطالب و الإدارة التعليمية التابع لها المدرسة
- بيان القيد / النجاح مختوم من المدرسة المنقول منها الطالب والإدارة التعليمية التابع لها المدرسة
- فى حاله الطالب المحول من محافظة غير محافظة القاهرة يتم ختم طلب التحويل من مديرية التربية و التعليم فى كلتا المحافظتين



- خطاب حسن سير و سلوك للطالب مختوم من المدرسة السابقة
- **للطلاب المصريين العائدين والطلاب الوافدين:**
- يجب ختم و توثيق الشهادات الدراسيه والتسلسل الدراسى من السفارة المصرية ويتم التصديق عليها من وزارة الخارجية
- إستخراج طلب إحقاق طالب عائد/وافد من إدارة التعليم الخاص موجهة لمدرسه الخليج الإنجليزية القاهرة